
Proces-verbal
al dezbaterilor publice ale proiectelor de decizie,preconizate pentru şedinţa ordinară a Consiliului

din 10.03.2023

03.03.23 
ora IO00

Au participat:
Oleg Soltan, vicepreşedintele raionului 
Maria Jimbei, secretara Consiliului raional 
Raportorii proiectelor de decizie:
Eudochia.Nicolaev, şef SCGCDT 

Lilia Cazac,şef DEBF
Maria Perciuleac,şef Secţie cultură şi turism 
Tatiana laviţa,metodist principal,DÎG 
Aurelia Vinari,şef CS Dubăsari 
Zinovia Sîriţanu,specialist principal,SCGCDT
Şefii de direcţii, secţii, servicii, ,

alţi specialişti din cadrul Aparatului preşedintelui raionului, subdiviziunilor Consiliului 
raional, lucrători medicali din cadrul oficiilor medicilor de familie din raion.

în cadrul dezbaterilor publice au fost puse în discuţie următoarele proiecte de decizii:
1. Cu privire la realizarea Programului raional de Granturi, destinate organizaţiilor de tineret 

şi grupurilor de iniţativă ale tinerilor.
Raportor: Maria Preciuleac,şef Secţie cultură şi turism

2. Cu privire la organizarea odihnei de vară a copiilor şi adolescenţilor şi măsurile de 
întremare ale acestora în sezonul estival 2023.
Raportor: Tatiana laviţa, metodist principal, DÎG.

3. Cu privire la executarea bugetului raional pentru anul 2022 
Raportor: Lilia Cazac, şef Direcţie economie, buget şi finanţe

4. Cu privire la activitatea IP „Incubatorul de Afaceri Raionul Dubăsari” în anul 2022 şi 
sarcinile prioritare pentru anul 2023.

Raportor: Galina Sandu, administratorul IP IARD.
(L.Cazac, şef Direcţie economie, buget şi finanţe)

5. Cu privire la executarea Programului raional de reparaţie şi întreţinere a drumurilor
locale de interes raional pentru anul 2022.
Raportor: Eudochia Nicolaev, şef Secţie construcţii, gospodărie comunală şi 

dezvoltarea teitoriului.
6. Cu privire la rezultatele activităţii IMSP Centrul de sănătate Dubăsari pentru acordarea 

serviciilor medicale de calitate populaţiei din raion în anul 2022 şi sarcinile prioritare 
pentru anul 2023.

Raportor: Aurelia Vinari,şef IMSP CS Dubăsari
7. Cu privire la aprobarea Planului de asigurare a durabilităţii proiectului investiţional 

„Sporirea eficienţei energetice a Liceului teoretic Holercani”, pentru o perioadă de 3 ani, 
finanţat de Uniunea Europeană.
Raportor: Zinovia.Sîrîţanu, specialist principal, Secţia construcţii, gospodărie comunală şi 
dezvoltarea teritoriu

/\

In incinta 
Consiliului raional



în rezultatul dezbaterilor, mai multe opinii şi propuneri au fost înaintate de către participanţi 
la trei proiecte de decizie:
- Cu privire la organizarea odihnei de vară a copiilor şi adolescenţilor şi măsurile de întremare ale 
acestora în sezonul estival 2023;
- Cu privire la rezultatele activităţii IMSP Centrul de sănătate Dubăsari pentru acordarea 
serviciilor medicale de calitate populaţiei din raion în anul 2022 şi sarcinile prioritare pentru anul 
2023.;
- Cu privire la aprobarea Planului de asigurare a durabilităţii proiectului investiţional „Sporirea 
eficienţei energetice a Liceului teoretic Holercani”, pentru o perioadă de 3 ani, finanţat de Uniunea 
Europeană;
Respectiv:
Dl Oleg Soltan, vicepreşedintele raionului, a propus ca DÎG, conducătorii instituţiilor de 
învăţământ, la repartizarea foilor de odihnă, să acorde mai multă atenţie elevilor dotaţi, cu 
performanţe la studii, care pe merite ar urma să se bucure de încadrare prioritară în taberele de 
odihnă.
Dna Liliana Petică, medic de familie, s.Pîrîta, a propus să fie identificată o încăpere, pentru 
instalarea unui Aparat Rentghen la CS, în Coşniţa, deoarece la Criuleni nu dispun de specialişti şi 
pacienţii sânt îndreptaţi la Chişinău, fapt cu care nu sânt de acord, nefiind în stare să suporte 
cheltuielile de deplasare, sau chiar imposibilitatea de a se deplasa fără însoţitor.
Cu atât mai mult, că achiziţionarea acestui aparat nu ar fi o problemă, fapt confirmat şi de către 
şefa CS Dubăsari, dna A.Vinari.
Dna Lilia Cazac, şef DEBF a propus ca responsabilă de executarea deciziei (la al III proiect) să fie 
desemnată Administraţia L/t Holercani(dna T.Rotari), iar pct.6 să fie exclus.
Alte propuneri nu au fost înaintate.

Proiectele de decizii cu propunerile expuse şi cele care pot parveni prin telefon,sau în scris , 
de la invitaţi şi alte persoane cointeresate,vor fi înaintate spre examinare comisiilor de 
specialitate ale CR.

Secretarul Consiliului raional Maria JIMBEI


